

**HAI - Private Supplier Anti-corruption questionnaire-
EN//Fournisseur Private_Questionnaire anti-corruption_FR****PRIVATE SUPPLIER ANTI-CORRUPTION QUESTIONNAIRE**

Vetoquinol follows the highest ethical standards and anti-corruption rules, as set out in its Middenext Anti-Corruption Code of Conduct ("Code of Conduct"), which is available in our website¹.

Moreover, Vetoquinol requires that all its suppliers meet the applicable anti-corruption requirements, as set forth in the French Anti-Corruption Law, Sapin II², and the provisions of any other similar law or regulation, such as the UK Bribery Act and the Foreign Corrupt Practices Act (collectively referred to as "Anti-Corruption Principles").

This questionnaire is intended to be filled out by any supplier of Vetoquinol ("Supplier"), regardless of its status (potential, approved or in the process of being approved) that wishes to enter into an agreement with Vetoquinol.

Supplier's Information

Registered Name	
Scope of the work	
Registered ID Number	
Registered Address	
Contact Information (Name, telephone and e-mail)	

¹ <https://www.vetoquinol.com/eng/responsibility/ethics-and-anti-corruption>

² French law officially enacted on December 9, 2016, which contains provisions on transparency, anti-corruption and the modernization of the economy.

**HAI - Private Supplier Anti-corruption questionnaire-
EN//Fournisseur Private_Questionnaire anti-corruption_FR****QUESTIONNAIRE**

1. Does any public agent or government official have any ownership interest in your company or any other type of interest? If so, please inform its name, position, Public Entity/Government Body, period in which the position has been held and describe the type of interest held.
☐ Yes ☐ No
2. Does any Politically Exposed Persons ("PEP") have any ownership interest in your company or any other type of interest, including positions in the board of directors and any other relevant leadership position? If so, please inform its name, position, Public Entity/Government Body, period in which the position has been held and describe the type of interest held.
☐ Yes ☐ No
3. Do the situations described in the questions 1, 2 above create a potential conflict of interest regarding your transaction(s) with VETOQUINOL? If so, please provide details.
☐ Yes ☐ No
4. Does your company plan on involving public officials or public entities in the execution of supply operations for Vetoquinol? If so, please provide details
☐ Yes ☐ No
5. Is your company expected to interact with government officials or PEP in order to execute supply operations for VETOQUINOL?
☐ Yes ☐ No
6. Do the activities performed by your company require a specific license, qualification, authorization, permit or permission? If so, please provide details, including its number, date of issuance and expiration.
☐ Yes ☐ No
7. Does your company have a written code of ethics/code of conduct or a similar document that aims to prevent corruption, facilitation payments and bribery? If so, please attach the document to this form.
☐ Yes ☐ No
8. Over the past 5 (five) years, has your company (and/or the group to which it belongs) been investigated, prosecuted or convicted for criminal practices, including, but not limited to corruption, tax evasion, bid rigging, public procurement fraud or money laundering? If so, please provide details.
☐ Yes ☐ No

**HAI - Private Supplier Anti-corruption questionnaire-
EN//Fournisseur Private_Questionnaire anti-corruption_FR****COMPLIANCE STATEMENT**

The Supplier warrants that all the information provided herein is true, accurate and complete and that it shall immediately contact Vetoquinol in case any relevant changes occur.

Moreover, the Supplier states that:

- it has read and understood the Code of Conduct;
- it shall, at all times during the term of the Agreement, comply with (i) the Code of Conduct, and (ii) the Anti-Corruption Principles; and all its employees, agents, subcontractors, representatives and/or consultants involved in Vetoquinol's supply operations shall comply with (i) the Code of Conduct, and (ii) the Anti-Corruption Principles.

Legal Representative:

Position:

Signature:

Date:

This form must be filled in according to document [CORP-SOP-0053](#)

QUESTIONNAIRE ANTI-CORRUPTION À L'ATTENTION DES FOURNISSEURS

Vetoquinol se conforme aux normes éthiques et aux règles de lutte contre la corruption les plus strictes, telles qu'énoncées dans le Code de conduite anti-corruption Middlenext (le « Code de Conduite ») disponible sur notre site Internet³.

Par ailleurs, Vetoquinol exige de tous ses fournisseurs qu'ils se conforment aux normes applicables en la matière stipulées dans la loi française anti-corruption (Sapin II)⁴, ainsi qu'aux dispositions de tout(e) autre loi ou règlement similaire comme le UK Bribery Act et le Foreign Corrupt Practices Act (désignés collectivement « Principes Anti-Corruption »).

Ce questionnaire doit être rempli par tout fournisseur de Vetoquinol (le « Fournisseur »), quel que soit son statut (candidat, validé ou en cours de validation) souhaitant conclure un accord avec Vetoquinol.

Informations concernant le fournisseur

Dénomination sociale	
Domaine	
Numéro d'identification enregistré	
Domiciliation	
Coordonnées (nom, téléphone et adresse e-mail)	

³ <https://www.vetoquinol.com/fr/ethique-et-anti-corruption>

⁴ Loi française promulguée le 9 décembre 2016 contenant des dispositions relatives à la transparence, à la lutte contre la corruption et à la modernisation de la vie économique.

**HAI - Private Supplier Anti-corruption questionnaire-
EN//Fournisseur Private_Questionnaire anti-corruption_FR****QUESTIONNAIRE**

1. Un agent public ou représentant du gouvernement détient-il une participation dans votre entreprise ou tout autre type d'intérêt ? Le cas échéant, veuillez indiquer son nom, sa fonction, l'entité publique/organisation gouvernementale concernée, la période durant laquelle cette personne a occupé le poste et la nature de l'intérêt en question.

☐ Oui ☐ Non

2. Une personne politiquement exposée (« PPE ») détient-elle une participation dans votre entreprise ou tout autre type d'intérêt (statut de membre au conseil d'administration, poste de direction pertinent, etc.) ? Le cas échéant, veuillez indiquer son nom, sa fonction, l'entité publique/organisation gouvernementale concernée, la période durant laquelle cette personne a occupé le poste et la nature de l'intérêt en question.

☐ Oui ☐ Non

3. Les situations décrites aux questions 1 et 2 ci-dessus sont-elles susceptibles de créer un conflit d'intérêts dans le cadre de votre/vos transaction(s) avec Vetoquinol ? Le cas échéant, veuillez préciser.

☐ Oui ☐ Non

4. Votre entreprise prévoit-elle d'impliquer des agents ou entités publics/publiques dans le cadre des opérations qu'elle effectuera pour Vetoquinol ? Le cas échéant, veuillez préciser.

☐ Oui ☐ Non

5. Est-il attendu de votre entreprise qu'elle interagisse avec des représentants du gouvernement ou des PPE dans le cadre des opérations qu'elle effectuera pour Vetoquinol ?

☐ Oui ☐ Non

6. Les activités de votre entreprise nécessitent-elles une licence, une habilitation, une autorisation, un permis ou une approbation spécifique ? Le cas échéant, veuillez préciser (numéro, dates de délivrance et d'expiration, etc.).

☐ Oui ☐ Non

7. Votre entreprise dispose-t-elle d'un code éthique/code de conduite sous forme écrite ou d'un document similaire ayant pour visée de prévenir la corruption, les paiements de facilitation et les pots-de-vin ? Le cas échéant, veuillez joindre le document en question à ce formulaire.

☐ Oui ☐ Non

8. Au cours des 5 (cinq) dernières années, votre entreprise (et/ou le groupe dont elle fait partie) a-t-elle fait l'objet d'une enquête, de poursuites ou d'une condamnation pour pratiques criminelles, y compris, mais sans s'y limiter,

**HAI - Private Supplier Anti-corruption questionnaire-
EN//Fournisseur Private_Questionnaire anti-corruption_FR**

pour corruption, fraude fiscale, manipulation d'appel d'offres, fraude à la commande publique ou blanchiment d'argent ? Le cas échéant, veuillez préciser.

☐ Oui☐ Non**DÉCLARATION DE CONFORMITÉ**

Le Fournisseur garantit que toutes les informations fournies dans le présent formulaire sont véridiques, exactes et complètes, et s'engage à contacter Vetoquinol immédiatement en cas de modifications pertinentes.

En outre, le Fournisseur :

- déclare avoir lu et compris le Code de Conduite ; et
- s'engage, ainsi que ses collaborateurs, mandataires, sous-traitants, représentants et/ou consultants impliqués dans les opérations qu'il effectuera pour Vetoquinol, à respecter (i) le Code de Conduite et (ii) les Principes Anti-Corruption pendant toute la durée de l'Accord.

Représentant légal :

Poste :

Signature :

Date :